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Het lijkt een wonderlijke boodschap 
te zijn die onze tekst meedeelt, en 
toch is het de waarheid van het 
Woord des Heeren. Alles wat in Gods 
Woord staat, is getrouw en waarach-
tig. Ja, al de Schrift is van God ingege-
ven; daar behoort ook dit tekstwoord 
bij.

Wij weten wat brood is. Door de 
zegen des Heeren mogen wij het elke 
dag tot ons nemen, tot onderhouding 
van ons broze en vergankelijke li-
chaam. Brood, wat is er een lange be-
reiding aan voorafgegaan. Nee, brood 
ligt zo maar niet op onze tafel, ook al 
staan wij daar weinig of nooit bij stil. 
Het is in de bereiding van brood ge-
gaan door een weg van sterven. Het 
graan wordt in de aarde gezaaid en 
daar in die donkere aarde sterft het 
weg, om in een nieuwe spruit uit de 
aarde op te schieten tot in de halm en 
de aar. Daarna wordt het kaf van het 
koren gescheiden in de dorsmachine, 
door geweld, om daarna gemalen te 

worden, om gebakken te worden. En 
dan eindelijk gegeten te worden.

Gebruikt Christus Zelf niet het beeld 
van het brood als het gaat over de weg 
die Hij in gehoorzaamheid aan Zijn 
Vader gaan moet opdat alles wat tot eer 
van Zijn Vader en tot heil van Zijn Kerk 
dienen moet volbracht zal worden? Ja, 
zoals het brood bereid wordt, zo is die 
gezegende Borg gewillig de weg van het 
lijden gegaan. Hij is als het tarwegraan 
in de aarde gezaaid. Hij is verbrijzeld 
aan het kruis van Golgotha onder de 
zware last van de grote toorn Gods over 
de zonden, en dat gewillig als de lijden-
de Knecht van Zijn Vader. Alles opdat 
Gods Naam verheerlijkt zou worden en 
de zaligheid voor een doodschuldig volk 
mogelijk gemaakt zou worden. Een volk 
dat, met alle mensen, onder de last van 
de eeuwige toorn Gods ligt en daarom 
verworpen moet worden. O, verstaan 
wij deze onbeschrijfelijke nood? Dat zal 
u dan op de knieën gebracht hebben in 
de weg van smeking en geween.

“Werp uw brood uit op het water, want gij zult het vinden 
na vele dagen”. Prediker 11:1

Ds. A. Bac

MEDITATIE

Brood
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Welnu, werp uw brood uit op het wa-
ter. Wij weten allen dat brood en water 
elkaar niet verdragen. Als u brood op 
het water werpt, dan valt het spoedig 
uiteen en er blijft voor het oog wer-
kelijk niets van over. Brood moet dan 
ook droog bewaard worden. Toch zegt 
de Prediker: Werp uw brood uit op het 
water. Het is een van de vele opdrach-
ten die de Schrift geeft en die wij met 
het verstand niet kunnen begrijpen. 
Gods Woord is met het verstand niet te 
begrijpen. Het is alleen onder de zegen 
van de Heilige Geest te verstaan in zijn 
ware inhoud.

Wat wordt nu bedoeld? Wel, daar zijn 
verschillende gedachten over. Eerst ge-
loof ik dat met het brood bedoeld mag 
worden, Christus als het ware Brood 
des Levens. Daarnaast wordt bedoeld 
de Boodschap van het Woord van God. 
Met andere woorden: Werp het Woord 
van God uit in uw gezin. Voed er uw 
kinderen bij op, zoals het beloofd is 
bij de heilige doop. Maar gebruik dat 
Woord van God ook zelf al de dagen 
van uw leven.

Te gemakkelijk zeggen wij, in deze zo 
gejaagde en vermaterialiseerde wereld: 
Ik heb geen tijd, laat maar liggen. Ja, 
ligt Gods Woord nog op uw tafel bij het 
eten en het naar bed gaan? Er is nog 
een verklaring voor het brood zoals dat 
in de tekst genoemd wordt. Het brood 
ziet ook op het doen van milddadigheid 
of mededeelzaamheid naar de ander, 
dus de naaste toe. Doe wel en zie niet 
om. Zo moeten wij als christen, naar de 
roeping die elke christen draagt, in ons 

doen en nalaten, zo leven en wandelen 
dat het gezag van het Woord van God 
daarin uitkomt.
Dat onze naaste voor Christus en Zijn 
rijk gewonnen worde. Dat kan alleen 
met het verlies van ons zelf, anders 
zitten wij er altijd zelf tussen. Het moet 
immers altijd om onze eer gaan! Ja, 
werp uw brood uit op het water, want 
gij zult het vinden na vele dagen. Dat 
ziet u ook. Het is geen uitzondering 
dat bij ouders die veel voor hun kind 
hebben mogen worstelen aan Gods ge-
nadetroon, dat kind dat een verkeerde 
weg ging, terugkomt op de weg die het 
eens verlaten had. Soms zijn de ouders 
dan al overleden, toch is het brood 
gevonden na vele dagen. Wij moeten 
ondanks alle teleurstellingen in ons 
leven, naar God toe de moed maar niet 
te vlug opgeven. De Heere is een ver-
rassend God, een almachtig God, maar 
ook een vrijmachtig God.

En juist dat laatste is zo onbegrijpelijk. 
Wij zouden zeggen: Heere, waarom 
doet U het nu niet? En dan te moeten 
leren: Ik doe het nu niet om u, maar om 
Mij zelf, en op Mijn tijd. En dan is God 
vrij in Zijn weg en Zijn werk.

Daar is echter genade voor nodig en 
geloof om dat te verstaan, te aanvaar-
den. Missen wij dat, dan zijn wij boos 
en ontevreden. Dan zou ik God ter ver-
antwoording willen roepen en vragen: 
Waarom doet Gij alzo?

En toch, gij zult het vinden na vele 
dagen. Gods werk en weg gaan door. 
dwars door al ons menselijk falen.

Opening 
 
De voorzitter opent de raadsvergade-
ring met een moment van stilte voor 
gebed of bezinning.  
 
Het Debat 
 
Gebiedsvisie recreatiepark Rivie-
rendal en budget handhaving 
 
Toelichting 
De gemeenteraad stemt in met de 
notitie Herbevestiging recreatieve 
bestemming recreatiepark Rivierendal 
in Ochten. Dat betekent dat alleen 
verblijfsrecreatie en geen permanente 
bewoning is toegestaan. Dus hand-
having van de geldende bestemming 
van het omgevingsplan. Uit controles 
van de provincie in 2020 en 2023 blijkt 
dat het park nauwelijks meer voor 
gewone recreatieve verhuur wordt ge-
bruikt. Resort Rivierendal wordt voor 
meer dan 90 procent gebruikt voor 
permanente bewoning en de tijdelijke 
huisvesting van arbeidsmigranten. 
De rekenkamercommissie van Neder-
Betuwe heeft een onderzoek ingesteld 
naar ondermijning. Rivierendal wordt 
in het rapport specifiek benoemd.  
Daarom vroeg de gemeenteraad om 
handhavend op te treden. Het col-
lege heeft nu een plan voor handha-

ving opgesteld om illegaal gebruik te 
beëindigen. De gemeente handhaaft 
niet meteen, maar geeft permanente 
bewoners een termijn om andere 
woonruimte te vinden. Het omge-
vingsplan sluit ook de huisvesting 
van arbeidsmigranten uit. Overigens 
op geen enkel ander recreatiepark in 
Neder-Betuwe is dit toegestaan. Uit 
onderzoek blijkt dat (lokale) onderne-
mers chalets op Rivierendal kochten 
voor het verblijf van arbeidsmigran-
ten. Dit is in strijd met de recreatieve 
bestemming en daarmee illegaal.  
Kanttekening is dat het hoofdlijnenak-
koord van het nieuwe kabinet noemt 
dat permanente bewoning op va-
kantieparken en campings mogelijk 
verder wordt toegestaan of gedoogd. 
De gemeente verwacht daarom dat 
bezwaarmakers die een last onder 
dwangsom gaan ontvangen, hierop 
een beroep gaan doen.  
 
Behandeling in de raad 
Vóór de opening van het debat krijgen 
belanghebbenden c.q. bewoners van 
Resort Rivierendal de gelegenheid om 
drie minuten in te spreken. Er zijn ook 
veel schriftelijke reacties ontvangen. 
Na afloop wegen de fracties eerst de 
ontvangen informatie en daarna gaat 
de gemeenteraad hierover in gesprek. 
Erik-Jan Prins en Elise Meijer: “Wij te-
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kenen bezwaar aan tegen het handha-
vingsplan. Dat is onwettig, inhumaan 
en onfatsoenlijk. Wij wonen hier al 
zeventien jaar. Nooit is er gewezen 
op illegale bewoning. Ook niet bij een 
controle in 2020. De gemeente heeft 
een zorgplicht. Daaraan voldoet het 
niet als bewoners binnen drie à zes 
maanden van het park worden verwij-
derd. Terwijl de woningmarkt  400.000 
huizen tekortkomt.” 
Meijer heeft kanker. “Ik kan die prikkels 
fysiek en emotioneel niet aan. Teveel 
stress en slapeloze nachten. Financi-
eel zijn we niet draagkrachtig genoeg 
voor een andere woning. Dan volgt de 
schuldsanering. Wij stellen de gemeen-
te verantwoordelijk voor alle kosten 
rondom een eventuele verhuizing.” 
Petra Marijnissen: “Hoe komt u als 
gemeente tot zo’n rigoureus hand-
havingsbesluit? Om bewoners bin-
nen een paar maanden op straat te 
zetten? Waar moeten we naartoe? 
Binnen afzienbare tijd is er geen be-
taalbaar (huur)huis te vinden. Dat kost 
jaren. In 2020 is ons een gemeentelijk 
gedogen van de huisvesting beloofd. 
Het enige wat wij willen, is ongestoord 
leven op Rivierendal. Bovendien beta-
len we keurig de gemeentelijke lasten. 
Laten we ook rekening houden met 
de arbeidsmigranten. Zij houden ons 
lokale bedrijfsleven in stand en be-
steden bij de lokale middenstand. De 
nieuwe gebiedsvisie met handhaving 
is een keiharde maatregel. Die men-
sen in een hoek drukt waar ze niet 
meer uitkomen. Sommige bewoners 
zitten er helemaal doorheen en zijn 
depressief. Dat is niet eerlijk. Wilt u zo 
worden behandeld? Ik denk het niet.” 

Mevrouw Keiman-Hommersom: “Ik 
ben geschrokken, want bewoners 
van Rivierendal worden criminelen 
genoemd. Dat vinden wij niet prettig. 
Wij wonen hier al zeventien jaar en 
nog nooit hebben we iets negatiefs 
meegemaakt. Er hebben zich nooit 
problemen voorgedaan.” 
Gerben van Dorland: “In 2006 ben ik 
met mijn vrouw op Rivierendal komen 
wonen. Dat was altijd met veel ple-
zier. Maar dit besluit veroorzaakt veel 
stress en onrust. Hoe kunnen jullie zo-
iets nemen in tijden van woningnood 
en torenhoge huur en woningprijzen? 
We hadden altijd een hoofdadres in 
Rhenen, maar dat is inmiddels weg. 
Jullie zeggen alles met de menselijke 
maat te doen. Zorgen jullie dan ook 
voor een alternatieve woning?” 
Ap de Kruiff: “Waarom moeten we 
vertrekken? Je mag er toch 365 dagen 
per jaar recreëren? De gemeente 
heeft verzuimd een termijn te stel-
len, hoe lang je per jaar buiten het 
park zou moeten wonen, heeft onze 
notaris bij aankoop van het chalet ons 
niet verteld. Ik merk nog niets van de 
zorgplicht die de gemeente naar haar 
inwoners heeft.”   
Suzie Schepers: “In 2016 kwam ik 
op Rivierendal door een dreigende 
scheiding. Ik stond anders letterlijk 
op straat. Nergens was plek, behalve 
op Rivierendal. Hier werd ik harte-
lijk welkom geheten en kon ik een 
nieuwe start maken. Een veilige plek. 
Waarom kunnen er op het park geen 
twee bestemmingen rusten: wonen 
en recreatie? Jullie zetten straks 450 
man buiten de deur. Stop de 1,2 
miljoen euro voor het leeghalen van 
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het park liever in een renovatie. Het 
beleid van de gemeente staat haaks 
op het kabinetsbeleid, dat wonen op 
vakantieparken wil legaliseren.” 
Anies Huwaë: “Ik ben gepensioneerd. 
De pijn en het verdriet rond mijn 
Molukse familiegeschiedenis hebben 
mij emotioneel behoorlijk geraakt. 
Op Rivierendal vond ik gelukkig mijn 
rust. Geef mij de kans om mijn laat-
ste jaren hier te slijten. Ik weet niet 
waar ik anders naartoe moet.” 
Leon Stephan: “Bewoners en de 
gemeente staan lijnrecht tegenover 
elkaar. Hoe heeft dit zover kunnen 
komen? Waar heeft u de verkeerde 
afslag genomen? En waar is het res-
pect voor ons als bewoners van het 
park? Vanwege de woningnood zijn 
we hier in 2017 komen te wonen. Een 
alternatief was niet te vinden. Nooit 
is ons gewezen op de bestemming 
van tijdelijke, recreatieve bewoning. 
De gemeente is hierin in gebreke 
gebleven. Voor ons is Rivierendal 
gewoon een wijk in Ochten. Laat 
ons hier gelukkig zijn. Wat is daarop 
tegen?” 
Een emotioneel betoog van Regina 
Keuken. Op haar veertiende werd ze 
wees. Na veel omzwervingen vond 
ze eindelijk negen jaar later een thuis 
op Rivierendal. “Wat was ik trots en 
blij met mijn eigen plekje. Hier vind 
ik mijn rust. Maar door actie van de 
gemeente dreig ik nu mijn veilige 
gevoel van thuis kwijt te raken. Ik 
heb geen partner en kan geen huis 
kopen. Kwetsbare inwoners van je 
eigen gemeente op straat zetten is 
niet de oplossing voor de problema-
tiek op Rivierendal.” 

Nadat alle fracties zich intern bera-
den hebben op de bijdragen van de 
bewoners, opent SGP-fractievoorzitter 
Willem Keuken het debat. “Van diverse 
partijen is input voor dit besluit ge-
geven. Dat kwam tot stand in overleg 
met het Openbaar Ministerie en de 
rekenkamercommissie. Hun rapport 
over ondermijning vormde de aanlei-
ding om nu handhavend op te treden. 
De SGP heeft diverse malen aan-
dacht gevraagd voor de huisvesting 
van arbeidsmigranten en inwoners 
met sociale problematiek. Hieraan is 
gehoor gegeven met het voorliggende 
plan. We hebben veel berichten van 
bezorgde inwoners gekregen.  
De ondernemers hebben arbeidsmi-
granten hard nodig. De continuïteit 
van het bedrijfsleven moet gewaar-
borgd blijven. Daarom gaan we uit 
van een duurzame opvang. Daarnaast 
vragen we speciale aandacht voor 
sociale en financiële problematiek 
van bewoners. Dus aandacht voor de 
menselijke maat. Met ieder afzonder-
lijk moet de gemeente een individueel 
gesprek voeren. Als een extra maand 
overbruggingstermijn nodig is, dan 
moet dat maar. Niemand wordt voor 
de winter in de kou gezet.” 
Louis van der Stuijft (GB): “Ik ben on-
der de indruk van de verhalen van de 
bewoners. Gemeentebelangen is niet 
ongevoelig hiervoor. Het is fijn dat 
het projectteam ook een sociaal team 
bevat. Persoonlijke aandacht voor de 
situatie van de bewoners is van het 
grootste belang.” 
Een recreatiepark heeft een recrea-
tieve bestemming. Geen woonbestem-
ming. “De bewoners weten dat je niet 
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het hele jaar op een recreatiepark 
mag wonen”, waarschuwt PvdA-frac-
tievoorzitter Jan Woldberg. “U heeft als 
bewoners bewust dat risico genomen. 
In het regeerprogramma voorziet de 
overheid in legalisatie van permanente 
bewoning, maar wel dat overlast en 
criminele praktijken worden aange-
pakt. We willen geen heksenjacht op 
goedwillende bewoners. Huisvesting 
van arbeidsmigranten is een verant-
woordelijkheid van de werkgevers. De 
PvdA gaat mee in dit voorstel, maar de 
fractie is wel verdeeld. Daarom geeft 
de heer Van Neerbos straks een stem-
verklaring.” 
De gemeente is niet over één nacht ijs 
gegaan. Het CDA wijst op het zorgvuldi-
ge en intensieve voorbereidingstraject. 
Fractievoorzitter Geerten van der Lugt: 
“Deze beslissing is niet licht genomen 
na diverse incidenten op Rivierendal. 
Er komen veel klachten binnen. Regio 
Rivierenland en Neder-Betuwe stimu-
leren recreatie. Resort Rivierendal is 
een prachtige locatie, maar de recre-
atieve functie is haar ontnomen door 
oneigenlijk gebruik. Dat maakt het park 
niet meer aantrekkelijk voor recreatie. 
Handhaving moet geschieden met de 
menselijke maat, om te voorkomen dat 
het bewoners in moeilijkheden brengt. 
Daarom wil het CDA op de hoogte 
worden gehouden van de uitvoering 
van het handhavingsbeleid en afspra-
ken maken met de burgemeester. De 
termijn van het raadsvoorstel loopt tot 
en met 1 januari 2026. De overheid is 
goed in het maken van regels, maar 
minder goed in de handhaving. Hand-
having geeft duidelijkheid. Het CDA wil 
graag meedenken.” 

VVD-fractievoorzitter Laurys Bennink 
erkent ook de moeilijke aard van 
de handhaving van de recreatieve 
bestemming van Rivierendal. “Het is 
schrijnend dat de kwetsbare bewo-
ners nu het gevoel hebben dat de 
overheid er niet voor hen is. Daarom 
moeten we zorgvuldig de menselijke 
maat toepassen bij structurele hand-
having. Te lang is er niet gehandhaafd. 
Daarvan zien we nu de gevolgen.” 
De mailbox van VNB stroomt over. 
“Gigantisch veel berichten. Op een 
gegeven moment ben ik maar gestopt 
met tellen”, zegt fractievoorzitter 
Marieke Meijering. “Laat de bewoners 
echter niet vergeten dat Rivierendal 
nooit een andere bestemming dan 
een recreatieve heeft gehad. Het 
feit blijft staan dat een recreatiepark 
alleen bedoeld is voor recreatief ge-
bruik. Arbeidsmigranten op het park 
zijn niet geregistreerd. Dat is gevaar-
lijk bij calamiteiten zoals brand. In 
het plan is veel geld vrijgemaakt voor 
handhaving. Gelukkig zit in dat bedrag 
ook ruimte voor individuele hulp voor 
wie dat nodig heeft.” 
Kees van Hattum (ChristenUnie): “De 
handhavers zullen veel schrijnende 
problematiek op het park tegenko-
men. Ik roep hierbij het college op om 
bewoners goed te begeleiden naar 
een nieuwe woonsituatie. Laat de 
gesprekken open, eerlijk en op een 
individuele basis worden gevoerd. 
Neem de besluiten in goed overleg 
met de betrokkenen.” 
PvdA’er Joop van Neerbos geeft een 
stemverklaring. “Dit onderwerp geeft 
een grote impact. Ik heb er lang mee 
geworsteld, maar ik stem toch tegen. 
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Aan het eind van dit traject zitten we 
met een leeg park. Dat is de conse-
quentie. Voor mij is de basis het re-
kenkamerrapport over ondermijning. 
Het handhavingstraject dat gevoerd 
had moeten worden, is niet gevoerd.”  
 
Bestemmingsplan Centrumplan 
Ochten  
 
Toelichting 
Om de bouw van een nieuwe su-
permarkt en een nieuw dorpshuis 
mogelijk te maken, buigt de gemeen-
teraad zich over een wijziging van het 
bestemmingsplan. Er zijn zes ziens-
wijzen ingediend, die deels aanleiding 
hebben gegeven tot aanpassingen van 
het ontwerp in het bestemmingsplan 
en in de vergunningen.  
Aldi Vastgoed, de verhuurder van de 
Aldi-supermarkt, omwonenden en de 
Oranjevereniging hadden bezwaren 
tegen de toevoeging van extra meters 
detailhandelsruimte. Zij ervaren de 
huidige parkeersituatie als knellend en 
vrezen parkeeroverlast. Omwonenden 
uiten hun zorgen over het gebruik 
van het dorpshuis en vrezen (geluids)
overlast. Daarnaast beweren zij dat 
er onvoldoende onderzoeken heb-
ben plaatsgevonden. Of dat deze niet 
volledig zijn. De Oranjevereniging wil 
graag een plein zonder obstakels.  
Het door de gemeente ingeschakelde 
adviesbureau Goudappel concludeert 
echter dat na reconstructie van het 
plangebied geen sprake zal zijn van 
een parkeerknelpunt. De gemeente 
zorgt voor extra voorschriften met 
betrekking tot laden en lossen. Een 
obstakelvrij plein is niet realistisch, 

omdat de herinrichting vergezeld gaat 
van het planten van groenvoorzienin-
gen.  
In het centrum van Ochten zullen het 
bestaande dorpshuis en een woning 
aan de Lambartus van Ingenstraat 
worden gesloopt. Op de vrijgekomen 
plek verrijzen een supermarkt en een 
nieuw dorpshuis. Daarnaast wordt de 
openbare ruimte van het Dokter M. 
van Drielplein opnieuw ingericht, wat 
ruimte schept voor extra parkeergele-
genheid. De bestaande supermarktbe-
stemming aan het plein wordt aange-
past naar een detailhandelsbestem-
ming, zonder aanduiding supermarkt.  
 
Behandeling in de raad 
VVD-raadslid Niels van Andel: “Afgelo-
pen jaren is er veel beloofd en weinig 
gebeurd. Het Dokter M. van Drielplein 
is ondertussen sterk verloederd en 
verslechterd. Het dorpshuis is geslo-
ten. De VVD gunt Ochten dat slechte 
beeld niet. Parkeren is echter een zorg 
in het nieuwe ontwikkelingsplan. Gaat 
de wethouder met de buurt hierover 
in gesprek voor een oplossing?” 
Rutger Roseboom levert deze avond 
zijn laatste bijdrage als SGP-raadslid. 
Aan het eind van de vergadering 
neemt hij afscheid. “Het centrumplan 
is heuglijk nieuws voor Ochten. Een 
mooi plan dat de inwoners zeker 
verdienen. De meeste zienswijzen zijn 
verwerkt in het plan of er worden later 
nadere afspraken over gemaakt. Toch 
hangt er een donkere wolk boven: 
ALDI wil Ochten de vernieuwingsope-
ratie ontzeggen als de gemeente de 
detailhandelsvisie niet actualiseert en 
geen ruimte meer biedt aan een extra 
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supermarkt. Anders stapt het concern 
naar de Raad van State en ontstaat er 
maanden vertraging. Daarom hopen 
we dat ze dit standpunt herzien. Het is 
gek dat ALDI wil meebetalen aan een 
actualisatie. Want wie betaalt, bepaalt. 
Dat voelt niet goed. Steek dat geld lie-
ver in de reconstructie van het plein.” 
Anja Hulsbergen, fractievoorzitter van 
Gemeentebelangen: “Complimenten 
voor iedereen die aan de totstand-
koming van dit bestemmingsplan 
hebben gewerkt. Het is een plan van 
een lange adem, maar nu tot grote 
blijdschap van de Ochtenaren. Ik ben 
niet tegen een onderzoek naar de de-
tailhandelsvisie, waar ALDI voor pleit. 
Maar dat mag de ontwikkeling van 
het Ochtense centrumplan niet in de 
weg staan. Het concern is een belang-
rijke stakeholder. ALDI doet gelukkig 
niet moeilijk over de komst van een 
Boon-supermarkt. Meebetalen aan 
een actualisatie van een gemeentelijke 
visie is echter niet wenselijk.” 
ChristenUnie ziet liever vandaag dan 
morgen de eerste schop de grond in 
gaan. “ALDI wil nu de realisatie van 
het plan met twee maanden traine-
ren”, aldus Van Hattum. “Dat moeten 
we zeker niet toelaten. De procedure 
voor het centrumplan is immers goed 
gevolgd. De Ochtenaren hebben er 
lang genoeg op moeten wachten.” 
Dat hoopt ook Joop van Neerbos van 
de PvdA. “Het dorpshuis vinden wij 
het belangrijkste in het plan. We ho-
pen op een bruisende omgeving op en 
rond het Dokter M. van Drielplein. Met 
zoveel mogelijk evenementen.” 
CDA-fractievoorzitter Van der Lugt 
hoopt op een goed overleg tussen de 

gemeente en de gebruikers van het 
nieuw te bouwen dorpshuis.  
Wethouder Van Wolfswinkel over de 
gevreesde parkeeroverlast: “Daarover 
lopen gesprekken met omwonenden. 
En er zullen nieuwe gesprekken wor-
den gevoerd.” 
 
Organisatie beeldbepalende taken 
openbare ruimte 
 
Toelichting 
De beheertaken op het gebied van 
groen, reiniging en gladheidbestrij-
ding van Avri wil het college voortaan 
in eigen beheer gaan uitvoeren. Dit 
in een nieuwe samenwerkingsvorm 
met marktpartijen. Hiervoor werd in 
maart een voorstel aan de gemeente-
raad voorgelegd. Het college heeft de 
consequenties van de terugname van 
de beheertaken en de werf in Keste-
ren in beeld gebracht en vraagt de 
raad om financiële middelen hiervoor 
beschikbaar te stellen. De gemeente 
concludeert dat uitvoering in eigen 
beheer tegen dezelfde kosten moge-
lijk is, maar dan met meer regie. De 
structurele kosten van Avri-IBOR zijn 
ruim 2 miljoen euro. De eenmalige uit-
tredingskosten (frictiekosten) bedra-
gen ruim 1,5 miljoen euro. Uiterlijk 1 
januari 2026 moet het nieuwe uitvoe-
ringsmodel in werking treden. De in 
2014 met Avri gesloten raamovereen-
komst zegt de gemeente echter niet 
op. Op dit moment is nog niet bekend 
of en hoeveel medewerkers overstap-
pen van Avri naar de gemeente. 
Avri heeft diverse aanbestedings-
contracten met marktpartijen lopen. 
Waar mogelijk wil de gemeente deze 

overnemen om de continuïteit van het 
werk te waarborgen. De gemeente 
denkt aansluitend aan een nieuwe 
samenwerkingsvorm met (bij voor-
keur) één marktpartij, na Europese 
aanbesteding.  
Vorig jaar ontving de gemeente veel 
klachten over het beheer van de 
openbare ruimte door Avri. Uit een 
onafhankelijke schouw is gebleken dat 
de (beeld)kwaliteit van het door Avri-
IBOR geleverde werk inderdaad niet 
voldoet aan de afgesproken normen. 
De gemeente ervaart te weinig grip op 
de kwaliteit en de gemeentelijke finan-
ciën van deze taken. Door de achter-
stand in het onderhoud is er te weinig 
aandacht voor beleidsdoelen, zoals kli-
maatadaptief beheer en het vergroten 
van de biodiversiteit. Intensief overleg 
tussen gemeente en Avri leidde echter 
niet tot het gewenste resultaat.  
 
Behandeling in de raad 
“Toen ik zes jaar geleden begon als 
raadslid, was het groenonderhoud van 
Avri-IBOR al kwalitatief ondermaats”, 
blikt SGP-raadslid Gerwin Roseboom 
terug. “Vervolgens kwam er geld bij 
en ging het een tijdje goed. Tot in 
2023 een kwalitatief dieptepunt werd 
bereikt. Toen werd een extra voorzie-
ning vrijgemaakt om het niveau weer 
op orde te brengen. En dit jaar moet 
de gemeente weer stevig bijleggen. 
De organisatie van Avri sluit niet aan 
bij de beeldbepalende beheerstaken. 
De gemeente kan onvoldoende regie 
voeren en financieel niet tijdig sturen.  
Bij overname van onderhoudstaken 
heeft de gemeente de verplichting om 
personeel over te nemen en frictie-

kosten te betalen. De SGP vertrouwt 
erop dat deze reëel zijn geraamd en 
in overleg met de wethouder worden 
besproken. Lokale partijen staan te 
trappelen om het onderhoud aan de 
openbare ruimte rechtstreeks voor 
Neder-Betuwe uit te voeren. Laten we 
daarom die kans benutten.” 
CDA-raadslid Martin Hommersom: 
“Over deze kwestie is al veel gespro-
ken. Ook over de vele klachten die zijn 
binnengekomen. Neder-Betuwe is een 
groene gemeente, het Laanboomcen-
trum van Europa. Dat schept hoge 
verwachtingen voor ons. Uiterlijk 1 
januari 2026 moet de overname een 
feit zijn. Liever eerder, mits dat lukt. 
Veel Avri-personeel wil graag bij de 
gemeente aan de slag.” 
De Avri zou alles beter doen, was 
de belofte. “In 2012 een bedrag van 
90.000 euro besparen. Maar in plaats 
daarvan gaven we 2 ton meer uit. 
Die trend van budgetoverschrijdin-
gen zette door, tot een dieptepunt in 
2023. Over de inzet van het personeel 
bestaat geen twijfel. Maar of de orga-
nisatie in control is? Daarbij zet ik mijn 
vraagtekens. Uit de stukken blijkt dat 
de interne organisatie als probleem 
wordt gezien. De bedrijfsvoering en 
het financiële beleid verdienen verbe-
tering. Het vertrouwen daarin is weg. 
Tegelijk is de VVD wel kritisch. Want 
gaat het onder de gemeentevlag wel 
goed?”, zo stelt Niels van Andel. 
ChristenUnie stemt tegen het voorstel. 
“Ontvlechten van taken is een enorme 
klus, weet ik uit mijn eigen vroegere 
werkkring”, stelt Van Hattum. “Dat 
kost veel tijd en geld. Een bedrag van 
440.000 euro aan eenmalige kosten 
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voor de overname, bezuinigingen bij 
de gemeente, het ravijnjaar 2026, 
onduidelijkheid over de frictiekosten, 
de beleving van de contractpartijen 
ligt ver uit elkaar, onzekerheid over 
hun toekomst bij het Avri-personeel. 
Dat alles maakt deze beslissing onver-
antwoord. Als je taken weghaalt, kan 
personeel boventallig worden. Waar 
zit uiteindelijk de winst bij ontvlechting 
van taken? Dat is de hamvraag.” 
Tiel trok eerder de rode kaart bij Avri. 
“Nu is het de beurt aan Neder-Betu-
we”, zegt Meijering van Vóór Neder-
Betuwe. “Het groenonderhoud is te 
lang een doorn in ons oog geweest. 
Onze partij was één van de eerste 
voorstanders om de Avri-beheertaken 
terug naar de gemeente te brengen. 
Het probleem zit hem in de regie. 
Teruggeven van taken geeft de ge-
meente de grip terug. Die kan dan als 
toezichthouder controleren, wat finan-
cieel voordeel op kan leveren. Daarom 
stemmen we in met dit voorstel.” 
Een hoofdpijndossier, zo noemt 
Gemeentebelangen dit. Louis van der 
Stuijft: “De medewerkers zijn toppers. 
Aan hen ligt het niet. Maar bij het 
bestuur van de organisatie ontbreken 
visie en management. Die gebreken 
sijpelen door naar de werkvloer.” 
Net als de ChristenUnie vraagt ook de 
PvdA zich af waar winst valt te behalen 
na beheeroverdracht van Avri aan de 
gemeente. “Daarom gaan we niet mee 
met dit voorstel. Er zijn teveel on-
duidelijkheden rond de financiering. 
En dat in een tijd van bezuinigingen. 
In goed overleg moet het kwaliteits-
niveau echt wel verhoogd kunnen 
worden.” 

Vragenhalfuurtje 
 
Toelichting 
PvdA-raadslid Joop van Neerbos stel 
een vraag over een brief van Tegen-
wind, de actiegroep die bezwaar 
maakt tegen de vervanging en uitbrei-
ding van het windmolenpark Echteld-
Lienden. In november verschijnt deze 
op de lijst met ingekomen stukken. 
“Kan de gemeente de inhoud van deze 
brief betrekken in een reactie naar de 
provincie?” 
Wethouder Van Someren reageert 
bevestigend. 
 
Afscheid raadslid Rutger Roseboom 
 
SGP-raadslid Rutger Roseboom neemt 
deze vergadering afscheid van de 
gemeenteraad. Burgemeester Kot-
telenberg spreekt hem toe. “Voor 
velen kwam jouw vertrek als een 
volslagen verrassing. Je hoopte langer 
raadslid te kunnen zijn, maar je gezin 
gaat voor. De zorg voor hen en in het 
bijzonder je dochter, vraagt teveel 
aandacht om het raadswerk ernaast 
te blijven doen. In 2022 kwam je in de 
raad na de gemeenteraadsverkiezin-
gen. We hebben je leren kennen als 
een bescheiden en ambitieus raads-
lid. Je leerde veel van je collega’s in 
de raad en van de mensen op straat. 
Daardoor werd je steeds vaardiger 
in je optreden. Je beet je vast in veel 
politieke onderwerpen.” 
Namens de SGP-fractie neemt fractie-
voorzitter Willem Keuken het woord. 
“Jouw telefoontje riep een gevoel van 
teleurstelling op. Maar we begrijpen 
en respecteren je keuze om te stop-
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pen volledig. Het raadswerk vergt veel 
tijd en inspanning. Het politieke werk 
kun je niet meer combineren met de 
aandacht voor je gezin. Je bent een 
sociaal mens. We danken je voor je 
inzet.” 
Het laatste woord is aan Roseboom. 
“Ik sta hier met een knoop in mijn 
maag. Vóór de zomer was ik nog van 
plan om langer aan te blijven in de 
raad. Het was een lastig besluit om 
te stoppen. Ik ben blij met de eens-
gezindheid die ik in de lokale politiek 
mocht beleven.” 
 
Het Besluit 
 
Hamerstukken 
 
• Nota kostenverhaal deel A 
• Bestemmingsplan Tielsestraat, 

Kesteren 
• Verhouding vast/variabel in afval-

stoffenheffing 
• Uitvoeringsplan en kredietaanvraag 

onderwijshuisvesting 
• Bestuursrapportage Werkzaak Rivie-

renland 2024 

Bespreekstukken 
 
Gebiedsvisie recreatiepark Rivie-
rendal en budget handhaving. 
Achttien stemmen voor en één tegen. 
Daarmee is het raadsvoorstel aange-
nomen.  

Bestemmingsplan Centrumplan 
Ochten. 
De gemeenteraad stemt unaniem 
voor dit bestemmingsplan. 

Organisatie beeldbepalende taken 
openbare ruimte in eigen beheer 
nemen. 
Met drie stemmen tegen en vijftien 
voor gaat de raad akkoord met de 
overdracht van onderhoudstaken naar 
de gemeente.  
 
Sluiting 
 
De vergadering wordt gesloten na 
een moment van stilte voor gebed of 
bezinning.  

Afscheid raadslid Rutger Roseboom
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Wat voor een gemeente willen we eigenlijk zijn?

In 2022 werden gemeenteraadsverkiezingen gehouden. De huidige 
coalitie bleef in stand en inmiddels zijn we ruim over de helft van deze 
raadsperiode heen. Veel uit het coalitieakkoord is inmiddels verwezenlijkt. 
Veel plannen staan nog klaar. Vooral in de uitvoering moet nog het een 
en ander gebeuren. Zowel bestuurlijk als ambtelijk zijn we hier druk mee 
doende. Allerlei plannen van ondernemers, initiatieven van burgers en wat 
niet meer moeten van een oordeel worden voorzien. Tegelijkertijd denken 
we steeds meer na over de bovenstaande vraag: Wat voor een gemeente 
willen we eigenlijk zijn? Willen we wel een groeigemeente zijn of kiezen we 
voor een beheersstructuur, met andere woorden een voorzichtige groei? 
Mijn persoonlijke mening is dat we de uitstraling van een 
plattelandsgemeente moeten behouden. Dit zou kunnen betekenen dat 
we meer ruimte bieden aan de boomteeltsector, de fruitsector en de 
overige agrarische sector. 
Met name de boomteeltsector vraagt nog om uitbreidingsmogelijkheden. 
Hoe gaan we om met ons buitengebied? 
Een en ander zal vastgelegd moeten worden in het omgevingsplan. 
Ook hiervoor zal in het najaar weer een inspraakavond worden belegd. 
Tegelijkertijd weten we ook dat veel niet-agrarische ondernemers uit 
willen breiden. Op dit moment hebben we geen m² grond beschikbaar. 
We zijn vanuit het programma Economie druk doende het een en ander in 
kaart te brengen. Hoeveel ruimte moeten we vrijmaken voor uitbreiding 
van bedrijventerreinen en waar moet dat dan gebeuren. Hoe gaan we om 
met de solitaire bedrijven in het buitengebied. Van het bedrijfsleven zal 
de komende tijd zeker input worden gevraagd. Mijn persoonlijke voorkeur 
is vooral onze lokale ondernemers te bedienen. Bedrijven van buitenaf 

VAN DE
WETHOUDER

aantrekken vraagt namelijk op termijn ook weer om meer woningen. En 
we hebben al een behoorlijke woningbouwopgave.

Een huis vinden voor iedereen. 
Dit geldt voor starters maar ook voor ouderen. En niet te vergeten de vele 
aandachtgroepen die we in Nederland hebben. We mogen de komende 
jaren 1.400 woningen toevoegen. Voor de helft hebben we al een 
onherroepelijk bestemmingsplan. De schop kan hier bij wijze van spreken 
morgen de grond in. Andere plannen, in overigens bijna alle dorpen, 
liggen op de tekentafel en bevinden zich zelfs al in een afrondende fase. 
Met de projectontwikkelaars spreken we niet alleen over de kwantiteit 
maar vooral ook over de kwaliteit van wonen en woningen. Kwaliteit van 
wonen heeft met name betrekking op het inrichten van het openbaar 
gebied in een nieuw plan. Kwaliteit van woningen gaat met name over het 
type woningen. We zetten zoveel mogelijk in op goedkope woningbouw. 
Kansen creëren voor onze starters, onze jongeren. Trekken onze jongeren 
namelijk weg, dan neemt de vergrijzing toe.

VAN DE WETHOUDERVAN DE WETHOUDER
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Infrastructuur. 
Een onderwerp dat in het verleden teveel als sluitstuk werd beschouwd 
is de juiste infrastructuur. We kunnen wel bouwen en bouwen, maar 
we moeten alert zijn op de vraag of ons wegennet al die uitbreidingen 
wel aan kan. Het bestemmingsplan ‘Randweg Opheusden’ is inmiddels 
onherroepelijk. We zijn, ook in verband met woningbouwplannen ten 
oosten van het dorp Ochten druk doende met een visie op dit gebied. 
Een rondweg ten oosten van dit dorp is onontbeerlijk om hier plannen te 
ontwikkelen. In Kesteren zullen de komende jaren veel nieuwe woningen 
gebouwd worden. Het wegennet vraagt hier om aanpassing. Bij de 
planvorming voor weer 179 woningen in Fructus II hebben we het geluk 
dat langs dit gebied een mooie nieuwe ontsluitingsweg ligt.

De juiste voorzieningen.
Veel woningen bouwen vraagt ook om de juiste voorzieningen. 
Vandaar ook onze volle aandacht op goede centrumvoorzieningen. De 
gemeenteraad heeft in de raadsvergadering van 26 september jl. een 
unaniem besluit genomen over het centrumplan Ochten. Een proces dat 
vele jaren geduurd heeft en een plan dat hopelijk nu snel kan worden 
gerealiseerd. Ondertussen kijken we ook naar de voorzieningen in de 
andere dorpen.

Kort geleden hebben we een avond georganiseerd waar de ambtenaren 
die al die projecten mogelijk maken de voortgang van de diverse projecten 
ten toon stelden. Veel voorwerk was daar voor nodig. Daarom was het 
jammer dat de belangstelling wat tegen viel. Wellicht moeten we een 
volgende keer in de pers hier meer aandacht voor vragen. De bedoeling 
is DV in het voorjaar van 2025 een open dag te organiseren waar al die 
projecten weer onder de aandacht gebracht zullen worden. Het kunnen 
zomaar projecten dicht bij uw voordeur zijn. Belangrijk genoeg om dan 
een kijkje te komen nemen.

Nees van Wolfswinkel

VAN DE WETHOUDER
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VAN DE
FRACTIE

Status openbare ruimte

Herkent u dat? Dat je via één van de 
invalswegen onze mooie gemeente en 
dorpen inrijdt. Als groene gemeente 
straalde u het groen ‘letterlijk’ toe. 
Helaas zijn we al enige tijd als ge-
meente niet tevreden over de kwaliteit 
van het onderhoud aan het openbare 
groen in die mooie groene gemeente.

De partij die het groenonderhoud 
uitvoerde heeft helaas niet genoeg 
middelen/slagkracht om het onder-
houd op peil te houden. Extreme 
weersomstandigheden en klimaatver-
andering dwingen je om het onder-
houd anders in te vullen als dat we 
altijd deden. Ook als gemeenteraad 
hebben we meerdere jaren hier niet 
genoeg de aandacht voor gehad. En 
toen het éénmaal te ver was moesten 
er extra gelden vrij gemaakt om het 
onderhoud stevig bij te werken. Dit 
heeft u vorig jaar kunnen merken. 
Verschillende lokale partijen lieten 
zich van hun beste kant zien om de 
openbare ruimte weer op orde te 
brengen. Waarvoor vanaf deze plaats 
nog: chapeau!

Als gemeenteraad hebben we onszelf 
de vraag gesteld: hoe gaan we in de 
toekomst voorkomen dat we het:
Ten eerste zover laten komen,

Ten tweede veel meer geld beschik-
baar moeten stellen om het bij te 
werken,
Ten derde de vraag of de verschillen-
de taken bij de juiste partijen gelegd 
waren.

Na enig onderzoek is naar voren 
gekomen dat de huidige partij de wen-
sen van de gemeente niet specifiek 
genoeg kan invullen. Dit zorgt ervoor 
dat ook regievoeren op de eerste twee 
punten lastig is. Juist daar draait het 
ons om: hoe blijven we regievoeren 
over de kwaliteit van de openbare 
ruimte?
We willen als gemeenteraad weer de 
regie kunnen voeren over de verschil-
lende onderdelen. Daarom hebben we 
eind september besloten om een aan-
tal taken in eigen beheer uit te voeren. 
Wil dat zeggen dat het bovenstaande, 
dus de verloedering, de financiële 
risico’s allemaal niet kunnen ontstaan? 
Dat kan ik helaas niet uitsluiten, maar 
ons inziens kunnen we er wel veel 
dichter op zitten. Waardoor het niet 
uit de hand moet kunnen lopen.

Met zo’n afscheid (na 10 jaar waarin 
er ook zeker lichtpuntjes waren) van 
de huidige partij zitten we ook nog 
met een aantal vraagstukken. Denk 
bijvoorbeeld aan een aantal open 
eindjes met de huidige uitvoerende 
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PERSOONLIJK | OPRECHT | BETROKKEN
TEL. 0488 - 411055
WWW.WEVERSUITVAART.NL
DAG EN NACHT BEREIKBAAR
GEEN CREMATIES

Hamsestraat 5A | Opheusden 
T. 0488 44 14 96 

www.vanwendeldejoode.info 

partij. Zij bieden bijv. ook werk aan 
mensen die een afstand hebben tot 
de arbeidsmarkt. De raad heeft dui-
delijk aangegeven dat ook voor hen in 
de toekomst bij ons een plekje moet 
zijn. Deze toppers staan in weer en 
wind hun werk te doen! Daar mag ook 
waardering voor zijn.

Ook zijn de kosten voor het ontvlech-
ten nog niet tot in details bepaalt etc.

Zo ziet u, de openbare ruimte blijft 
een groene uitdaging. Maar wel ééntje 
die ons aller visitekaartje kan zijn.

Gerwin Rooseboom
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Boomkwekerij Sierteelt Zacht fruit

VTH Opheusden
Pottenveld 2

VTH Tuil
Bouwing 2a

VTH Haaften
Hertog Karelweg 25

www.vth.nl info@vth.nl +31(0)418-59 23 55 

De ICT partner
die naast je op de 
werkvloer staat
Jacob van Dam ICT gaat als full-service ICT-
dienstverlener naast je op de werkvloer staan. Daar 
denken we met je mee over de oplossing die jouw werk 
nog efficiënter gaat maken. Bijvoorbeeld terugkerende 
processen automatiseren met slimme software. Of een 
webshop bouwen die je meer omzet gaat opleveren.
We gaan graag samen aan de slag, om ICT-oplossingen 
voor jouw business te laten werken.

De Hofstede 30

4033 BV Lienden

Email:  info@jvdict.nl

Website:  www.jvdict.nl

Advies nodig?  085 876 89 62

meekijken

observeren

vooruitkijken

Matensestraat 62A
6669 CJ Dodewaard
T (0488) 48 32 33
info@rhdruk.nl
www.rhdruk.nl

Sprekersavond: 
Israël - Agressor of Verdediger?

Op D.V. 12 november organiseert de SGP een sprekersavond met 
als thema: Israël: agressor of verdediger?. Deze actuele vraag zal 
centraal staan tijdens de bijeenkomst, die om 19.30 uur begint in 
De Molen te Kesteren. Vanaf 19.15 uur bent u van harte welkom 

voor een inloop met koffie of thee.
 

De avond belooft informatief en verdiepend te worden, met als 
sprekers ds. Van de Kamp en oud-commandant Mart de Kruijf. 

Samen zullen zij verschillende perspectieven bieden op de rol van 
Israël in het conflict in het Midden-Oosten.

 
Het aantal plaatsen is beperkt tot 300, dus meld u tijdig aan met 
onderstaande QR code! Iedereen is welkom, en er is ruimte voor 
vragen en discussie na de lezingen. De avond wordt afgesloten 

met een informele borrel.
  

We hopen u te mogen verwelkomen!
 

Praktische informatie:
 

Datum: 12 november
•

Tijd: Inloop vanaf 19.15 uur, aanvang 19.30 uur
•

Locatie: De Molen, Kesteren
•

Sprekers: ds. Van de Kamp en Mart de Kruijf
 

Namens de plaatselijke kiesverenigingen van harte aanbevolen!
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Volg SGP-jongeren Oost-Betuwe!
Mail: oostbetuwe@sgpj.nl | Website: oostbetuwe.sgpj.nl
Instagram: @sgpj_ob | Facebook: SGP-jongeren Oost-Betuwe

Foto: Jan Baan Foto's
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N. (NEES) van Wolfswinkel
(wethouder)
Dalwagenseweg 146
4043 MZ Opheusden
140488
nwolfswinkel@nederbetuwe.nl

J. (JAN) Pul 
(raadslid)
Oude Broekdijk 5
4041 AR Kesteren
06-11652912
jpul@nederbetuwe.nl

E.P. (ERNST) ARENDS
(raadslid)
Viergeverstraat 22
4043 GD Opheusden

e.arends@kliksafe.nl

M.A. (MARIEN) Klein 
(wethouder)
Overste J.M. Kolffstraat 32
4041 CC Kesteren
140488
mklein@nederbetuwe.nl

D.A. (DIK) Waasdorp
(raadslid)
Waalbandijk 13
4051 CJ Ochten
06-25093839
info@waasdorpaa.nl

G. (GERWIN) ROSEBOOM
(raadslid)
Kerkstraat 10
4041 XB KESTEREN
06-34609040
groseboom@nederbetuwe.nl

D. (DIRK) Kroon
(raadslid)
Melkdreef 3
6669 MR DODEWAARD
06-22476865
dkroon@nederbetuwe.nl

Bij vragen, ideeen en/of opmerkingen 
kunt u contact opnemen met boven-
staande personen.

Breng ook kleur in uw interieur!
www.reedoo.nl

Hamsestraat 38
4043 LH  Opheusden

0488 440905

Openingstijden:
Donderdag 10.00 - 17.30 uur

Vrijdag 10.00 - 20.00 uur
Zaterdag 10.00 - 16.00 uur

VERHOEKS  

Keukenmontage 
             & 
Afwerkingsbedrijf

Alblasserdam
Prins Bernhardstraat 18 
T: 078-2000177  
F: 078-2000183

Opheusden
Tielsestraat 96  
T: 0488-443050  
F: 0488-442171

www.verhoekskeukenmontage.nl

Schilderwerken
Wandafwerking

Beglazing

Tijssen Schilderwerken BV
Tielsestraat 7-9   4043 JP Opheusden 
Tel. 0488-481256, Fax 0488-481794

Elektrotechnische installaties

Telecommunicatie

Ventilatiesystemen

DUURZAAM VERBONDEN. ALTIJD.

Inbraakbeveiliging

Airconditioning

Zonnepanelen

vannoortelektro.nl

06 - 5187 5846

info@vannoortelektro.nl

Van Noort Elektrotechniek

De Vlasman 10a

6669 ND Dodewaard

Elektrotechnische installaties

Telecommunicatie

Ventilatiesystemen

DUURZAAM VERBONDEN. ALTIJD.

Inbraakbeveiliging

Airconditioning

Zonnepanelen

vannoortelektro.nl

06 - 5187 5846

info@vannoortelektro.nl

Van Noort Elektrotechniek

De Vlasman 10a

6669 ND Dodewaard

Elektrotechnische installaties

Telecommunicatie

Ventilatiesystemen

DUURZAAM VERBONDEN. ALTIJD.

Inbraakbeveiliging

Airconditioning

Zonnepanelen

vannoortelektro.nl

06 - 5187 5846

info@vannoortelektro.nl

Van Noort Elektrotechniek

De Vlasman 10a

6669 ND Dodewaard

W.F. (WILLEM) Keuken
(fractievoorzitter)
Heuningstraat 34
4051 CB Ochten
0344-645076 / 06-51054448
wkeuken@nederbetuwe.nl

H.G.T. (HENRY) van Bragt
(raadslid)
Silvanusstraat 30
4041 AM Kesteren
06-22785890
hbragt@nederbetuwe.nl

R. (ROB) Scheurwater
(raadslid)
Meidoornstraat 15
4043 MH Opheusden
06-42764571
rscheurwater@nederbetuwe.nl 

R. (RUTGER) Roseboom
(raadslid)
Dalwagenseweg 52 
4043 MZ Opheusden
06-28936957
rroseboom@nederbetuwe.nl
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Ca. 6x per jaar verschijnt SGP-nieuws huis 
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SGP-nieuws staan uitgebreide verslagen van 
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lezen bent u goed op de hoogte van de zaken 
die spelen in de gemeente Neder-Betuwe. 
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Fotoverantwoording
Voorpagina: Dorpshuis Ochten aan de 
vooravond van de sloop; pagina 19: Afscheid 
raadslid Rutger Roseboom

Lay-out en druk:
R&H Drukkerij, Dodewaard

Verspreiding:
Verspreidingsburo Rhenen

COLOFON

Vergaderdata 

7 november    raadsvergadering
28 november   beeldvormende avond
12 december   raadsvergadering

De vergaderingen beginnen om 19.30 uur en zijn live te volgen op www.neder-
betuwe.nl. Genoemde data zijn bij leven en welzijn.

Je zou het misschien niet verwachten, maar de 

boomkwekerij is een zeer dynamische sector. 

Het vak is internationaal, innovatiegericht en 

continu in ontwikkeling. En daarom zijn er voor 

jou eindeloze mogelijkheden om jouw ambities 

vorm te geven, of die nu in teelt, mechanisatie, 

sales of automatisering liggen. Stage lopen 

of werken bij Volentis betekent werken in een 

jong en open team, waarin kwaliteit en plezier 

voorop staan.

Neem vandaag nog contact op, dan zetten 
we met een kop koffie een boompje op 
over jouw toekomst bij ons bedrijf.

Bel 0488 - 745 170 of 
ga naar www.volentis.com

Zullen we eens
EEN BOOMPJE 
OPZETTEN?

INTERESSE?
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